



AHAD, 4 FEBRUARI, 2018

LANGGANI SEKARANG!

edisi digital

NST DIGITAL

DIGITAL BH

HM e-Paper

http://subscription.nstp.com.my

1300 22 6787

# Metro **kl**assifieds

www.1k.com.my | 1300 808 123 (Tempatan) +603 2299 6000 (Antarabangsa)



# Proses Berpantang Kini Lebih Mudah Dengan SET MATERNITY V'ASIA

Ibu-ibu muda dalam masyarakat Melayu umumnya menganggap tempoh berpantang 44 hari itu sebagai waktu yang menguji kesabaran.

Dikatakan bahawa wanita yang benar-benar mengikut amalan berpantang tradisional Melayu ini akan mendapat semula bentuk badan sebelum bersalin, tahap kesihatan dan kecergasan, serta rupa paras yang menawan.

SET MATERNITY V'ASIA merupakan set bersalin moden yang lengkap yang diformulasi menggunakan adunan ramuan tradisional khusus buat ibu yang mementingkan keselesaan sepanjang tempoh berpantang.

Ia mampu memulihkan tenaga selepas bersalin di samping membantu mengembalikan kecantikan luaran dan dalaman anda dengan pantas dan selamat.



## JUS JAMU MODEN LADIES COLLAGEN

Merupakan campuran 16 herba terpilih yang mempunyai kebaikan bagi meningkatkan serta mengekalkan tenaga dalaman serta kecantikan diri.

## LOSYEN HERBA CANTIK SEMULA

Diformulasi dari 7 jenis herba yang membantu memberi kesan hangat dan mengembalikan badan ke bentuk asal.



## MINYAK HERBA IBU & ANAK

Diformulasi daripada herba terbaik khusus untuk kesegaran ibu & anak serta membantu melicinkan dan memelihara kecantikan kulit.



## SABUN PENCERAH HARUM GEBU

Diformulasi daripada herba terpilih bersama *Habbatus Sauda* yang digunakan untuk membersihkan, memberi kesan hangat, menganjal, mengharum dan mengekalkan awet muda.



## PEMBERSIH WANITA SIREH MANJAKANI

Sesuai untuk membantu membersihkan bahagian keintiman agar kekal segar, wangi dan selesa sepanjang hari.



## RENDAMAN MAHKOTA

Merupakan rendaman herba yang dirumus khas dengan bahan herba yang dapat memberikan kesan selesa, nyaman dan segar.



## BARUT MODEN SI COMEL

Untuk membantu si manja tidak masuk angin.



## LOSYEN HERBA SEJUK DINGIN

Diformulasi dari herba yang memberi kesan dingin yang amat selesa untuk menyejuk dan menyegarkan bahagian mata, dahi, kepala, lengan dan badan.



## TUNGKU MODEN BERHERBA

Amat membantu ibu berpantang bagi melancarkan peredaran darah, melegakan kesakitan dan membuang angin dalam badan

## BENGGUNG MODEN SI ANGGUN



Inovasi bengkung tradisional yang dimodernkan mempunyai pelekat boleh laras. Dilengkapi dengan getah pada bahagian belakang yang sangat fleksibel dan baik untuk laluan angin yang lebih selesa.

DIJUAL SECARA BERASINGAN RM45.00 SS:RM47.00



AURA ONE RESOURCES (M) SDN BHD 929278-P WISMA V'ASIA 12, 14 & 16, Jalan Keluli AN 7/JAN, Seksyen 7 40000 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.

Produk ini boleh didapati di toko jamu berhampiran selain secara atas talian di Lazada dan Shopee dengan potongan diskaun istimewa. Informasi lanjut, hubungi hotline kami 1-800-88-3990 atau 019-2444492. Pastikan V'ASIA, Baru Beli !!!